

物業管理 Property Management



銅獎
Bronze Award

Supreme 超卓管理服務有限公司
Supreme Management Services Limited

超卓管理服務有限公司 - 禮頓山 Supreme Management Services Limited - The Leighton Hill

禮頓山過去十年積極推廣環保，舉辦數百個環保活動和實施多項節能措施。2012年，本屋苑舉辦了32個環保活動，亦把環保信息推廣到附近住宅、酒店及香港十一個地區，以達到「綠昇級的家、情愛活社區」的宗旨。

The Leighton Hill has been promoting environmental protection in the past ten years and has launched hundreds of eco-activities and energy saving measures. In 2012, we held 32 eco-activities and also conveyed the green message to the neighborhoods including properties, hotels and 11 districts in Hong Kong. We aim at promoting sustainable development and motivating the community to go green through the spread of love.



香港管理專員協會禮頓山中學學生受邀到禮頓山參觀及出席環保講座。
Students of HKMA K S Lo College were invited to attend a site tour and an environmental seminar at The Leighton Hill.



定期與「減碳達人」居民聚會，跟進他們的減碳表現。
Regular gatherings with "Carbon Less Masters" residents are held to review their performance.



住戶向樓宇管理員領取「能量水」(循環再用水)回家灌溉。
Residents take "Energy Recycling Water" from the concierge for gardening at home.



每年舉行廚餘回收計劃頒獎典禮。
An award presentation for Kitchen Waste Collection Scheme is held quarterly.